
Betreft: Vragenhalfuurtje donderdag 25 maart 2021

Onderwerp: Uitspraken wethouder Vos inzake N65

Geachte voorzitter,

Hoewel gedateerd op 9 februari, ontving de fractie van Gemeentebelangen op 18 

februari antwoorden op schriftelijke vragen over de uitspraken van wethouder Vos 

bij NOVO3 inzake de financiële bijdrage aan en de aanbesteding van de N65. 

N.a.v. de beantwoording heeft de fractie van Gemeentebelangen vervolgvragen 

aan wethouder Vos ten behoeve van het vragenhalfuurtje voorafgaand aan de 

raadsvergadering van 25 maart.

1. In de beantwoording van de schriftelijke vragen wordt gemeld dat “mevrouw 

Vos op 23 januari bij Novo3 in gedachte niet namens het college sprak, maar 

retrospectief als raadslid/ onderhandelaar”. Mevrouw Vos is op 21 januari 

door de raad geïnstalleerd als wethouder van de gemeente Vught. Conform 

artikel 36B, lid 1L van de gemeentewet, is zij vanaf dat moment niet langer lid 

van de gemeenteraad. Voorts stelt artikel 34 van de gemeentewet dat de 

burgemeester en wethouders tezamen het college van B&W vormen. Bent u 

het met Gemeentebelangen eens dat conform de Gemeentewet, uw publieke 



uitspraken moeten worden beoordeeld vanuit uw rol als wethouder namens 

het gehele college van B&W?

2. In de antwoorden op onze schriftelijke vragen wordt gesteld dat “mevrouw Vos 

tijdens de commissievergadering van 29 oktober jl. op de hoogte was van de 

start van de aanbestedingsprocedure van de N65, maar niet van de precieze 

status van die aanbesteding. Daarin zat hem de onduidelijkheid.” Kunt u 

toelichten wat precies met de laatste zin wordt bedoeld? De status was 

immers helder, namelijk dat de aanbesteding was gestart. 

3. Een dag na vaststelling van de beantwoording van onze schriftelijke vragen 

door het college van B&W, verschijnt er een interview van wethouder Vos in 

Het Klaverblad. Heeft mevrouw Vos dit interview vanuit haar rol wethouder 

gegeven of wederom retrospectief als raadslid/ onderhandelaar? Indien als 

raadslid / onderhandelaar, waarom week wethouder Vos weer af van artikelen 

34 en 36 van de Gemeentewet?

In het interview in Het Klaverblad stelt wethouder Vos dat “men een 

bestuurscultuur wilde met meer openheid en transparantie en daarom een 

samenwerking met Gemeentebelangen niet zag zitten”. Kan wethouder Vos 

toelichten waarom zij conform artikel 34 van de Gemeentewet deze uitspraak 

namens het college heeft gedaan? 

Met vriendelijke groet,

Guus van Woesik

Fractie Gemeentebelangen


